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            OBEC  RADOŠOVCE 
Obecný úrad 188, 908 63 Radošovce 

 

 

Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Radošovciach 

konaného dňa 12. decembra 2022 o 19.00 hod. v zasadačke  Obecného úradu                  

v Radošovciach. 

 

 

Predsedajúca: Bc. Iveta Matúšová 

  

Prítomní:  doc. Ing. Martin Hromada, PhD.  

Ján Štepanovský     

Tomáš Rajčák     

Ing. Ján Pekar     

Peter Kudláč     

Ing. Jozef Stúpal      

Mgr. Viktor Gréč     

Mária Kuchárková    

Peter Černek      

   

Zapisovateľka :          Veronika Šrámková                                          

 
 

Program :  
 

1. Otvorenie zasadnutia                                                                                                                                      

2. Kontrola plnenia uznesení                                                                                                                               

3. Návrh rozpočtu na rok 2023                                                                                                                            

4. Zverenie majetku do správy ZŠ Radošovce                                                                                                        

5. Návrh VZN č. 4/2022 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 

území obce Radošovce                                                                                                                                          

6. Návrh VZN č. 5/2022 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na 

výchovu a vzdelanie a nákladov spojených so stravovaním v školách a školských zariadeniach, 

ktorých zriaďovateľom je obec Radošovce                                                                                                                     

7. Návrh kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na I. polrok 2023                                                            

8. Správa č. 12/2022 a 13/2022 hlavnej kontrolórky obce                                                                                

9. Žiadosti občanov                                                                                                                                

10. Rôzne                                                                                                                                                          

11. Diskusia                                                                                                                                                          

12. Záver       
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K BODU 1 : Otvorenie zasadnutia 

 

Starostka obce skonštatovala, že je prítomných 9 poslancov, čo je nadpolovičná väčšina poslancov a 

preto je Obecné zastupiteľstvo uznášaniaschopné.  

 

a) Schválenie overovateľov zápisnice  

Za overovateľov zápisnice starostka určila p. Petra Kudláča a p. Máriu Kuchárkovú, za zapisovateľku 

p. Veroniku Šrámkovú. 

 

Uznesením č.  16/2022 boli za overovateľov zápisnice schválení p. Peter Kudláč, p. Mária 

Kuchárková. 

 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 2 /p. Peter Kudláč, p. Mária Kuchárková/ 

 

b) Schválenie programu - starostka prečítala navrhovaný program. 

 

Uznesením č. 17/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo navrhovaný program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia                                                                                                                                      

2. Kontrola plnenia uznesení                                                                                                                               

3. Návrh rozpočtu na rok 2023                                                                                                                            

4. Zverenie majetku do správy ZŠ Radošovce                                                                                                        

5. Návrh VZN č. 4/2022 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 

území obce Radošovce                                                                                                                                          

6. Návrh VZN č. 5/2022 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na 

výchovu a vzdelanie a nákladov spojených so stravovaním v školách a školských zariadeniach, 

ktorých zriaďovateľom je obec Radošovce                                                                                                                     

7. Návrh kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na I. polrok 2023                                                            

8. Správa č. 12/2022 a 13/2022 hlavnej kontrolórky obce                                                                                

9. Žiadosti občanov                                                                                                                                

10. Rôzne                                                                                                                                                          

11. Diskusia                                                                                                                                                          

12. Záver       

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU  2 : Kontrola plnenia uznesení 

 

- projekt Zelené obce – jedná sa o výsadbu stromov, projekt sa realizuje prostredníctvom Slovenskej 

agentúry životného prostredia v lokalitách a na pozemkoch, ktoré sú vo vlastníctve obce. Aby mohli 

byť dreviny vysadené, bolo potrebné odstrániť staré stromy a vytýčiť miesta na hĺbenie nových. 

Zhotoviteľa prác vybrala agentúra, ktorá danej firme preplatí náklady, obec vystupuje len ako 

prijímateľ podpory a je povinná sa o vysadené dreviny starať. Celková cena projektu bola vyčíslená 

na 16 451,77 €. Starostka poďakovala členom DHZ Radošovce a zamestnancom obce za výrub 

starých stromov, spílenie a odvoz dreva,  za ich čas a ochotu. Vyzdvihla osobnú angažovanosť Ing. 

Jána Pekara, ktorý vytýčil všetky miesta na nové stromy, osobne dozoroval hĺbenie jám a samotnú 

výsadbu.  



 3 

- projekt Zvyšovanie energetickej účinnosti budov ZŠ – týka sa iba budovy 2. stupňa ZŠ, nakoľko 

maximálna celková výška podpory bola stanovená na 400 000,- € a do tejto sumy by sme sa so 

zateplením obidvoch budov rozpočtovo nevmestili. Projekt bol vyčíslený na sumu 270 319,- € 

a povinné spolufinancovanie je vo výške najmenej 5%, čo predstavuje 14 772,- €. Termín ukončenia 

prác je stanovený na 31.8.2023, na práce je vydané právoplatné stavebné povolenie, momentálne 

prebieha príprava verejného obstarávania na zhotoviteľa prác.  

 

- Vianočná dedinka – starostka poďakovala všetkým, ktorí sa akokoľvek podieľali na príprave a 

organizácii, spomenula aj charitatívny rozmer udalosti – prebehla zbierka na automatický defibrilátor, 

vybralo sa 1380,10 €, zbierka bude pokračovať do konca roka 2022. 

 

K BODU  3 : Návrh rozpočtu na rok 2023 – predložila starostka a doplnila, že návrh bol zverejnený 

na webovom sídle obce a zohľadňuje všetky okolnosti, s ktorými momentálne samospráva zápasí, 

ako je neustále zdražovanie tovarov a služieb, rýchlo rastúca inflácia, energetická kríza 

a nekoncepčné a často protichodné nariadenia štátu, ktoré často krát negatívne ovplyvňujú 

hospodárenie obce. Rozpočet bol zostavený ako vyrovnaný, čiže príjmy sa rovnajú výdavkom /návrh 

tvorí prílohu zápisnice/.  

 

Starostka vyzvala HK obce Mgr. Annu Škodovú k predneseniu stanoviska k rozpočtu, ktorá 

prítomných stručne oboznámila so svojím stanoviskom a navrhla schváliť návrh rozpočtu.  

 

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda - komisia odporúča schválenie rozpočtu.   

 

Uznesením č. 18/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo Rozpočet na r. 2023 a rozpočet na roky 2024, 

2025 zobralo na vedomie.  

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU 4: Zverenie majetku do správy ZŠ – predložila starostka a informovala prítomných, že 

k dokončenému projektu osadenia tepelných čerpadiel ako nového zdroja vykurovania pre základnú 

školu je potrebné formálne a účtovne dokončiť danú investíciu. Jedná sa o práce, ktoré boli vykonané 

v súvislosti s realizáciou novej elektrickej prípojky pre čerpadlá. 

 

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda - komisia odporúča schválenie zverenia majetku. 

 

Uznesením č. 19/2022 Obecné zastupiteľstvo zveruje majetok obce Radošovce 

 

- Výkopové práce pre novú prípojku elektrickej energie v celkovej sume 3 153,50 € 

- Montáž novej elektrickej prípojky a rozvodov NN v celkovej sume  10 920,00 € 

 

do správy Základnej školy Radošovce. 

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 
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K BODU  5 : Návrh VZN č. 4/2022 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na území obce Radošovce   - predložila starostka a doplnila, že vybraná suma na 

poplatkoch od obyvateľov nepostačuje na náklady na odvoz a skládkovanie odpadu /cca 12000,- €                                                     

momentálne dopláca obec/, je navrhnuté 50% -né zvýšenie, ktoré pokryje už aj plánované zvýšenie        

cien v roku 2023. 

 

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda - komisia odporúča schválenie.                                                                                                                                  

 

Uznesením č. 20/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo VZN č. 4/2022 o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Radošovce. 

     

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU  6 :  Návrh VZN č. 5/2022 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu 

nákladov na výchovu a vzdelanie a nákladov spojených so stravovaním v školách a školských 

zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Radošovce – predložila starostka a doplnila, že 

konkrétne sa jedná o úpravu finančných pásiem, s platnosťou od 1.1.2023.  

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda - komisia odporúča schválenie a doplnil, že navrhuje upraviť príspevok na činnosť 

školského klubu detí /ŠKD/ mesačne za dieťa sumou vo výške 20,- €. 

 

Uznesením č. 21/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo VZN č. 5/2022 o určení výšky finančných 

príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelanie a nákladov spojených so 

stravovaním v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Radošovce, 

s pozmeňovacím návrhom upraviť príspevok na činnosť školského klubu detí /ŠKD/ mesačne za 

dieťa sumou vo výške 20,- €. 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU  7 : Návrh kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na I. polrok 2023 – predložila 

starostka a stručne oboznámila prítomných s obsahom návrhu.  

 

Uznesením č. 22/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo Návrh kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 

obce na I. polrok 2023.  

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU  8 : Správa č. 12/2022 a 13/2022 hlavnej kontrolórky obce – predložila starostka a 

vyzvala hlavnú kontrolórku obce, aby prítomných informovala o podrobnostiach správ.  
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Obecné zastupiteľstvo berie správu č. 12/2022 a správu č. 13/2022 na vedomie.  

 

K BODU  9 : Žiadosti občanov 

Bez žiadostí. 

K BODU  10 : Rôzne 

a) Zmena rozpočtu 2022 – predložila starostka a stručne informovala prítomných o zmene. 

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda - komisia odporúča schválenie. 

Uznesením č. 23/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo IV. zmenu rozpočtu na rok 2022 

v nasledovnom členení: 

 

Obec  bežné výdavky 507 650 

Školstvo spolu bežné výdavky 1 113 000 

Školstvo kapitálové výdavky 2 000 

Obec kapitálové výdavky 704 150 

Obec finančné výdavky 25 000 

Výdavky spolu 2 351 800 

Obec bežné príjmy 1 633 700 

Školstvo spolu bežné príjmy 120 000 

Obec  kapitálové príjmy 141 600 

Obec finančné operácie 

príjmové 456 500 

Príjmy spolu 2 351 800 

 

Presun z kapitálových príjmov 70 000,- € do bežných príjmov, 40 000,- € na dotáciu - školstvo a 

30 000,- na podielové dane.   

Navýšenie kapitálových príjmov a zároveň kapitálových výdavkov o dotáciu na kotolňu ZŠ 139 600,- 

€.  

Navýšenie bežných príjmov o 4 100,- € dotácia na mzdu – projekt kotolňa ZŠ a navýšenie o 13 100,- 

€ dotácia na pomoc UA a zároveň navýšenie bežných výdavkov o rovnaké sumy.  

Presun z kapitálových výdavkov 44 000,- € na bežné výdavky na energie. 

 

Celkovo sa príjmy aj výdavky navýšia len o dotácie 139 600,- € (kotolňa ZŠ), 4 100,- € (mzda projekt 

kotolňa) a 13 100,- € (pomoc UA). Spolu teda o 156 800,- €. Rozpočet ostáva vyrovnaný. 

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

b) Harmonogram zasadnutí OZ na I. polrok 2022 – starostka navrhla termíny, ktoré boli 

dohodnuté na porade s poslancami. 

 

 Uznesením č. 24/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na I. 

polrok 2023 v termínoch 9.2.2023 o 18.00 hod., 30.3.2023 o 18.00 hod.,  11.5.2023 o 19.00 hod. 
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Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU 11: Diskusia 

 

Ing. Jozef Stúpal pripomenul vyčíslenie  a odpísanie nevymožiteľných daňových 

pohľadávok a navrhol zverejniť zoznam dlžníkov. Starostka uviedla, že mnohé pohľadávky sú 

nevymožiteľné napr. z dôvodu úmrtia daňovníka. Hlavná kontrolórka obce doplnila, že v návrhu 

plánu kontrolnej činnosti má aj kontrolu daní. Poslanci diskutovali tiež o možnostiach a spôsoboch 

vývozu komunálneho odpadu a jeho spravodlivého účtovania domácnostiam, starostka povedala, že 

táto téma je aktuálna, diskutuje sa o nej aj na zasadnutiach komisií a za najspravodlivejší spôsob 

považuje vážený zber prostredníctvom čipov na zberných nádobách. Zavedenie tohto spôsobu však 

nie je jednoduché a určite nebude možný v najbližšom období.  

 

Ing. Ján Pekar informoval prítomných, že v rámci výsadby u projektu Zelené obce bolo 

vysadený 88 ks stromov v lokalitách - Vieska na pozemku pri spojovacej ulici, v Radošovciach pri 

dome smútku, základnej škole, pri kostole, pri parkovisku bytového domu na námestí a pri budove 

obecného úradu. Jedná sa o dlhoveké, vysoké stromy, ktorým bude trvať 2-3 roky kým sa zakorenia 

a požiadal prítomných, aby si stromy všímali a upozornili pracovníkov obecného úradu na akékoľvek 

poškodenie stromu. Pán Ján Štepanovský sa opýtal, či stromy zasadené na parkovisku pri obecnom 

úrade nebudú časom zasahovať do elektrického vedenia, Ing. Ján Pekar odpovedal, že tu je plánovaná 

nová trafostanica a vedenie bude preložené. Poslanci sa pýtali a diskutovali o ďalšej údržbe stromov 

a zodpovednosti za ich prosperovanie. 

 

Mgr. Anna Škodová – HK obce sa informovala, či už je známy dodávateľ defibrilátora, 

starostka odpovedala, že zatiaľ zbierka ešte prebieha a po jej ukončení bude vybraný dodávateľ.  

 

Starostka a poslanci ďalej diskutovali o asfaltovej a stavebnej drti, ktorá vznikla pri 

realizovaní vodovodu a je umiestnená na pozemku po bývalom dome u Honzov. Starostka 

informovala prítomných, že pôvodca odpadu spoločnosť BVS zabezpečí odvoz materiálu a spätnú 

úpravu pozemku, poslanci a prítomná verejnosť diskutovali o jej možnom uložení a následnom 

využití v obci. Starostka povedala, že obec momentálne nemá pre materiál vhodné využitie a preto je 

naklonená k jej odvozu, ale prisľúbila, že sa bude zaoberať návrhom umiestniť časť materiálu v areále 

poľnohospodárskeho družstva a požiada pána predsedu o stanovisko k poskytnutiu techniky a miesta.   

 

Ing. Jozef Stúpal sa informoval, ako postupuje projekt cezhraničnej spolupráce na 

vybudovanie cyklotrasy, starostka odpovedala, že momentálne k tejto téme nemá dostatok informácií, 

ale zistí ich a bude poslancov informovať.   

 

Pán Peter Černek  sa opýtal na IBV Na konci, starostka odpovedala, že má dohodnuté 

stretnutie s Ing. Vladimírom Kočárikom a Ing. Jánom Pekarom a budú postupne prechádzať všetky 

rozpracované investičné akcie obce a následne podnikne kroky na ich pokračovanie.   

 

Pán Martin Daniška pripomenul potrebu výmeny konkrétnych roštov na komunikáciách 

v obci, pracovníčka OÚ ho informovala, že sú zamerané a ich výroba je objednaná. Pripomenul tiež 

výrub alebo orez krovín pri plote cintorína a výmenu okien v objekte lekárne. Ďalej upozornil na 

povinnosť prítomnosti člena hasičského zboru na verejných podujatiach.  

 

Pani Mária Kubinová sa informovala na problémy s výškou platieb za energie v ZŠ, 

starostka jej stručne vysvetlila spôsob financovania a úhrad faktúr za energie, prítomný ďalej 
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diskutovali o aktuálne riešenom probléme so spôsobom vykurovania v objektoch školy.   

 

K BODU 12: Záver 

 

 Pretože zo strany poslancov ani prítomných občanov neboli vznesené žiadne ďalšie 

pripomienky, starostka Bc. Iveta Matúšová zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončila. 

 

 

Bc. Iveta Matúšová 

                                                                           Starostka obce  Radošovce      

 

 

 

 

 

 

Overovatelia :     

 

 

Peter Kudláč   ............................................ 

 

 

Mária Kuchárková  ............................................ 

 


